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Protokół Nr LXXV/1/2014 
z LXXV sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 27 maja 2014 r.               

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 

        Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności                    
24 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia 
LXXV sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał Radnych, Prezydenta, 
Zastępców Prezydenta Miasta Rzeszowa i jego współpracowników (lista obecności 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu), Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, 
kierowników jednostek współdziałających z Miastem, Przewodniczących Rad 
Osiedlowych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu), a także 
przedstawicieli radia, prasy i telewizji, przybyłych gości i mieszkańców miasta (lista 
obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Następnie przedstawił proponowany porządek obrad LXXV sesji Rady Miasta 
(porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Poinformował, że wpłynęły następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego 
porządku obrad: 

1. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                      
w punkcie 14 a – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty 15 głosami 
„za”, przy 3 głosach wstrzymujących. 

2. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                        
w punkcie 15 a – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie                   
w użytkowanie wieczyste nieruchomości położonych w Rzeszowie przy                     
ul. Słowackiego. Wniosek nie został przyjęty. Za przyjęciem wniosku głosowało 
10 radnych, 10 głosowało przeciw. 

3. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                      
w punkcie 17 a – projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Władysława Stanio w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie (16 głosami „za”). 

4. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                     
w punkcie 17 b – projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych przy ul. Kotuli w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty 15 głosami 
„za”, przy 1 głosie wstrzymującym. 

5. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                   
w punkcie 17 c – projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie (16 głosami „za”). 

6. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                     
w punkcie 17 d – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
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umowy najmu na czas nieoznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy. 

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miasta 
wnioskuje o niewprowadzanie projektu uchwały do porządku obrad. 
 
Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
dotyczącym uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony i odstąpienie od 
przetargowego trybu zawarcia umowy: 
 

Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad został 
przyjęty 19 głosami „za”, przy 1 glosie przeciwnym. 
 

7. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –               
w punkcie 17 e – projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu                                   
pn. „Poprawa jakości powietrza w Rzeszowie poprzez ograniczenie emisji niskie etap 
II” w ramach Programu Priorytetowego Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej „Poprawa jakości powietrza Część 2) KAWKA – 
Likwidacja niskiej emisji wspierająca wzrost efektywności energetycznej i rozwój 
rozproszonych odnawialnych źródeł energii”. Wniosek został przyjęty jednogłośnie                     
(20 głosami „za”). 

8. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –             
w punkcie 17 f – projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu                            
pn: „Rozbudowa sieci kanalizacyjnej i wodociągowej dla Miasta Rzeszowa – część                
III” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata     
2007 – 2013, działanie 1.1 Gospodarka wodno – ściekowa w aglomeracjach 
poniżej 15 tyś RLM. Wniosek został przyjęty jednogłośnie (20 głosami „za”). 

9. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –              
w punkcie 17 g – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy najmu na czas oznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy. Wniosek został przyjęty 16 głosami „za”, przy 1 głosie 
przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym. 

10. Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad –                   
w punkcie 18 a – projekt uchwały w sprawie wprowadzenia dodatkowego 
oznaczenia taksówek na terenie Gminy Miasto Rzeszów. 

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miasta 
wnioskuje o niewprowadzanie projektu uchwały do porządku obrad. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o uzupełnienie porządku obrad nie 
został przyjęty. Za przyjęciem wniosku głosowało 5 radnych, 12 głosowało przeciw,            
2 radnych wstrzymało się od głosu.  
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Rada Miasta Rzeszowa przyjęła następujący porządek obrad: 
 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa /druk: LXXV/9/2014/. 

2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na                                      
2014 r. /druk: LXXV/10/2014/. 

3. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego                     
„in blanco” z deklaracją wekslową. 

4. Oświadczenia i informacje. 
5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2013 rok                      

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa                                
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”. 

6. Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok                    
2013, w części dotyczącej przeciwdziałania narkomanii.  

7. Uchwała w sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 
transportu zbiorowego na lata 2014 – 2020 dla Miasta Rzeszowa i gmin 
ościennych, które zawarły z Gminą Miasto Rzeszów porozumienia w zakresie 
organizacji transportu publicznego” /druk: LXXV/8/2014/. 

8. Prezentacja propozycji aktualizacji strategii marki Rzeszowa oraz Programu 
Promocji Miasta Rzeszowa na lata 2014 – 2020.  

9. Prezentacja modelu nieodpłatnego poradnictwa prawnego i obywatelskiego.  
10. Uchwała w sprawie przeznaczenia nieruchomości położonej przy ul. Ofiar 

Katynia w Rzeszowie pod budowę „Aquaparku”. 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych                          

w Rzeszowie przy ul. Potokowej /druk: LXXV/4/2014/. 
12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych                          

w Rzeszowie przy ul. Wandy Tarnowskiej /druk: LXXV/5/2014/. 
13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych                            

w Rzeszowie przy ul. Potockiego /druk: LXXV/6/2014/. 
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej                                  

w Tajęcinie /druk: LXXV/7/2014/. 
14a. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
położonej w Rzeszowie (dot. działki nr 856). 

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości.  
17. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy                                             

ul. Broniewskiego w Rzeszowie.  
17a. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy                                   
ul. Władysława Stanio w Rzeszowie. 
17b. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych przy                
ul. Kotuli w Rzeszowie. 
17c. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych przy                              
ul. Lwowskiej w Rzeszowie. 
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17d. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 
nieoznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy. 
17e. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Poprawa 
jakości powietrza w Rzeszowie poprzez ograniczenie emisji niskie etap II”               
w ramach Programu Priorytetowego Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej „Poprawa jakości powietrza                           
Część 2) KAWKA – Likwidacja niskiej emisji wspierająca wzrost efektywności 
energetycznej i rozwój rozproszonych odnawialnych źródeł energii”. 
17f. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn: „Rozbudowa 
sieci kanalizacyjnej i wodociągowej dla Miasta Rzeszowa – część III”                          
w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata            
2007 – 2013, działanie 1.1 Gospodarka wodno – ściekowa w aglomeracjach 
poniżej 15 tyś RLM. 
17g. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 
oznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

18. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 
pasa drogowego /druk: LXXV/3/2014/. 

19. Wybór Radnych do składu Kapituły ds. honorowych wyróżnień. 
20. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Promocji                             

i Współpracy z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa /druk: LXXV/11/2014/. 
21. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi /druk: LXXV/1/2014/. 
22. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi /druk: LXXV/2/2014/. 
23. Interpelacje i zapytania. 
24. Sprawy różne. 

 
Opinie Komisji do projektów uchwał stanowią załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Ad. 1.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Rzeszowa (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku                         
nr LXXV/9/2014 stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 2.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. (projekt uchwały, wraz                        
z  uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXV/10/2014 stanowi załącznik                    
nr 8 do protokołu).  
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Radny Pan Waldemar Szumny – poprosił o wyjaśnienie odnośnie przeznaczenia 
kwoty 231 493 zł na wsparcie procesu przygotowania do wdrożenia                                       
ZIT Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego.  
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy                                   
UM Rzeszowa – wyjaśniła: „Posiadamy promesę otrzymania środków z Programu 
Operacyjnego Pomoc Techniczna z Ministerstwa Infrastruktury i Rozwoju,  z przeznaczeniem 
na przygotowanie do realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. W piątek 
złożyliśmy wniosek w tej sprawie i jeżeli zostanie on zatwierdzony to otrzymamy                               
90 % dofinansowania, a 10 % to wkład własny”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na              
2014 r. została przyjęta 21 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
 
Ad. 3.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały               
w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego „in blanco” z deklaracją 
wekslową (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 

 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie weksla własnego                   

„in blanco” z deklaracją wekslową została przyjęta 19 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 4.  
 

1) Rada Miasta przyjęła bez uwag:  
- Protokół Nr LXVI/1/2013 z sesji odbytej w dniu 30 grudnia 2013 r.  
- Protokół Nr LXIX/1/2014 z sesji odbytej w dniu 25 lutego 2014 r. 
- Protokół Nr LXXIII/1/2014 z sesji odbytej w dniu 15 kwietnia 2014 r. 
- Protokół Nr LXXIV/1/2014 z sesji odbytej w dniu 29 kwietnia 2014 r. 

2) Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że uczniowie Zespołu Szkół Plastycznych w Rzeszowie zajęli II miejsce                                 
w ogólnopolskim przeglądzie prac z rysunku, malarstwa i rzeźby uczniów 
publicznych i niepublicznych szkół plastycznych w roku szkolnym 2013/2014. 

3) Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że do Biura Rady Miasta wpłynęła odpowiedź Wojewody Podkarpackiego na 
wniosek Pana Konrada Fijołka – Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Rzeszowa, dotyczący zbadania legalności dwóch uchwał Rady Miasta, 
odnośnie odwołania Przewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Turystyki 
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oraz odwołania Przewodniczącego Komisji Promocji i Współpracy z Zagranicą, 
podjętych na sesji w dniu 25 marca 2014 r. (ww. pismo stanowi załącznik                     
nr 10 do protokołu. Jednocześnie przypomniał, że zgodnie ze Statutem Miasta 
projekty uchwał zgłaszane przez radnych, czy kluby radnych, by zostały 
wprowadzone do porządku obrad, powinny być złożone na 10 dni przed 
terminem sesji i posiadać opinię Prezydenta Miasta oraz podpis radcy 
prawnego. Poinformował również, że na posiedzeniu Komisji Promocji                         
i Współpracy z Zagranicą Radny Pan Konrad Fijołek został wybrany na 
Wiceprzewodniczącego Komisji. Natomiast Wiceprzewodniczącym Komisji 
Kultury, Sportu i Turystyki jest Radny Pan Witold Walawender.  
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – 
odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady Miasta, poinformował, 
że w przesłanym piśmie Wojewoda Podkarpacki wskazuje, iż „nie podlega 
dyskusji, iż Rada ma obowiązek przestrzegać uchwalonych przepisów regulujących 
procedurę podejmowania uchwał. Okoliczności, jakie miały miejsce w sprawie nie mogą 
jednakże przesądzać o zaistnieniu sytuacji związanej z rażącym naruszeniem prawa”. 
Zaapelował, aby w trosce o jakość pracy Rady unikać podobnych sytuacji                    
w przyszłości.  
 

4) Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – 
poinformował, że w rankingu Gazety Prawnej Rzeszów zajął II miejsce                             
w pozyskiwaniu środków unijnych – 13 038 zł na mieszkańca.  

 
Ad. 5.   
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2013 rok                       
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                         
i o wolontariacie”. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zauważył, że należy dążyć do większej współpracy Miasta 
z organizacjami pozarządowymi.  
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział, że 
posiedzenia Komisji Rodziny i Pomocy Społecznej w większości są poświęcane na 
zagadnienia dotyczące współpracy z organizacjami pozarządowymi. Dodał, że należy 
w dalszym ciągu poszerzać zakres współpracy.  
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Liczba 
organizacji pozarządowych ciągle wzrasta i coraz więcej organizacji sięga po środki                          
z Miasta. Problemem jest to, że organizacje nie są zainteresowane ofertami szkoleń”. 
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak – zauważył, że zarówno Sprawozdanie z realizacji 
„Programu współpracy Miasta Rzeszowa na 2013 rok z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                     
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24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” jak i Raport                               
z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013, w części dotyczącej 
przeciwdziałania narkomanii, były szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji 
Zdrowia. Dodał, że dokumenty w sposób zwięzły obrazują najistotniejsze problemy.  
 
Radna Pani Marta Niewczas – zwróciła uwagę na konieczność sporządzenia wykazu 
organizacji pozarządowych, potrzeb, problemów oraz sposobów ich rozwiązania. 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – zauważył, że 
Miasto jest otwarte na sugestie i spostrzeżenia, celem lepszej współpracy                                      
z organizacjami pozarządowymi.  
 
Ad. 6.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił Raport                               
z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013, w części dotyczącej 
przeciwdziałania narkomanii. Raport stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
Nie wniesiono uwag, zapytań ani zastrzeżeń do ww. sprawozdania. 
 
Ustalono, że z uwagi na obecność mieszkańców zainteresowanych inwestycją 
związaną z budową aquaparku, punkt 10 zostanie rozpatrzony po                                      
punkcie 6.  
 
Ad. 10.  
 
Radny Pan Bogusław Sak – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska – poinformował, że projekt uchwały                             
w sprawie przeznaczenia nieruchomości położonej przy ul. Ofiar Katynia                                       
w Rzeszowie pod budowę „Aquaparku” był przedmiotem obrad komisji (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 13 do protokołu).                 
Powiedział: „Komisja nie jest przekonana odnośnie lokalizacji aquaparku, zaproponowanej               
w projekcie uchwały. Na posiedzeniu komisji zaproponowano również inną lokalizację, dlatego 
wnioskujemy o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad i ponowne skierowanie go do Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska oraz do Komisji Inwestycji                   
i Pozyskiwania Funduszy Unijnych. Na posiedzenie komisji zapraszamy również 
przedstawicieli Rady Osiedla Gen. Władysława Andersa”. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – Przewodnicząca Komisji Inwestycji                                          
i Pozyskiwania Funduszy Unijnych – zaproponowała wspólne posiedzenie Komisji, 
celem zapoznania się z propozycjami dotyczącymi lokalizacji aquaparku. 
Powiedziała: „Jednocześnie zawnioskujemy do Prezydenta, aby została przedstawiona 
koncepcja przyszłej zabudowy aquaparku, ze wskazaniem dojazdów i parkingów w taki sposób, 
aby nie powstały utrudnienia dla mieszkańców”.  
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Radny Pan Robert Kultys – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Powinniśmy 
przede wszystkim wysłuchać mieszkańców. Na wczorajszym spotkaniu z mieszkańcami osiedla 
usłyszeliśmy, że są oni przeciwni lokalizacji aquaparku w Parku Sybiraków. Dyskusja na temat 
lokalizacji aquaparku powinna być poszerzona o poglądy przedstawione przez mieszkańców 
osiedla. Proponuję, przeprowadzić dyskusję na dzisiejszej sesji, a następnie ewentualnie 
skierować temat do komisji, biorąc pod uwagę opinię mieszkańców”. 
 
 
Przystąpiono do głosowania wniosku, dotyczącego skierowania projektu uchwały do  
Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska oraz do 
Komisji Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy Unijnych: 
 

Wniosek został przyjęty 15 głosami „za”, przy 5 głosach przeciwnych. 
 
Ad. 7.  
 
Pani Anna Kowalska – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie – 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego na lata 2014 – 2020 dla Miasta Rzeszowa i gmin 
ościennych, które zawarły z Gminą Miasto Rzeszów porozumienia w zakresie 
organizacji transportu publicznego” (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem                             
i załącznikiem, przedstawiony na druku nr LXXV/8/2014 stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu).  
 
Pan Marcin Gromadzki – właściciel firmy Public Transport Consulting – 
przedstawił prezentację dotyczącą wymaganej przepisami struktury planów 
transportowych. Prezentacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
Przedstawił również badania głównych preferencji komunikacyjnych pasażerów 
rzeszowskiej komunikacji miejskiej. Prezentacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Uważam, że 
przedstawiony plan rozwoju transportu należy przyjąć. Równocześnie chcę zwrócić uwagę na 
pewne zagadnienia. W przedstawionym planie należy zauważyć brak korelacji z zapisami planu 
wojewódzkiego. Według mnie, brakuje również zapisów dotyczących planów odnośnie 
podmiejskiej kolei aglomeracyjnej. W tym dokumencie brakuje również pewnej wariantowości 
pod kątem możliwości finansowania unijnego. W planie nie ma również zapisów odnośnie 
przyszłości dworca kolejowego i przebudowy układu dworcowego”. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zaproponował, do 
rozważenia, umieszczenie w przedstawionym planie uwag dotyczących zasadności 
budowy kolejki aglomeracyjnej. Stwierdził, że koszty realizacji ww. zamierzenia, wraz                             
z infrastrukturą towarzyszącą, tj. budową parkingów na obrzeżach miasta, 
wykonaniem stacji, będą bardzo duże. Zwrócił uwagę na konieczność zbilansowania 
kosztów z korzyściami. Podobne uwagi zgłosił odnośnie budowy jednoszynowej 
kolejki miejskiej. 
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Radny Pan Bogusław Sak – wyrażając opinię w sprawie, powiedział: „Plany dotyczące 
rozwoju transportu w mieście należy rozpatrywać pod kątem poszerzania granic. Jest duża 
szansa, że budowa kolejki jednoszynowej zostanie zrealizowana z programów pomocowych. 
Należy pamiętać, że liczba pasażerów zwiększy się, choćby ze względu na plany dotyczące 
wprowadzenia strefy płatnego parkowania. Należy zachęcić mieszkańców do korzystania z linii 
tras publicznych. Na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Ochrony 
Środowiska została przeprowadzona rzetelna dyskusja i nie wnieśliśmy specjalnych poprawek 
czy też uwag do przedstawionego planu”. 
 
Radny Pan Robert Kultys – odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy, powiedział: 
„Epoka poszerzania granic Miasta już się skończyła, teraz jest czas na realizację współpracy                    
z sąsiednimi gminami”. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – pozytywnie ocenił przedstawiony plan zrównoważonego 
rozwoju publicznego transportu zbiorowego. Odnosząc się do wypowiedzi radnego 
Pana Jacka Kiczka, zauważył, że brak korelacji planu z zapisami planu wojewódzkiego 
wynika z opóźnień dotyczących opracowania planu wojewódzkiego.  
 
Pani Anna Kowalska – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie – 
powiedziała: „Przedstawiony dokument to jest plan rozwoju transportu i niektóre założenia 
zostaną przedyskutowane i zweryfikowane. Założenia przedstawione w planie zmierzają we 
właściwym kierunku i proszę o jego przyjęcie. Jeśli chodzi o plan wojewódzki – został 
uchwalony dopiero w kwietniu i nie został jeszcze opublikowany. Odnośnie Rzeszowskiego 
Centrum Komunikacji – w pierwszej kolejności należy uporządkować sprawy własnościowe; 
czy inwestorem będzie Miasto, czy też będzie to współpraca z innym organizatorem 
transportu”. 
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – zaproponował uwzględnienie w ewentualnej korekcie 
planu rozwiązań układów komunikacyjnych, aktualnie realizowanych, zapisanych               
w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – powiedziała, że oczekuje, iż po przyjęciu planu 
zostanie poprawiony istniejący transport publiczny. Jej zdaniem, Zarząd Transportu 
Miejskiego powinien podjąć działania zmierzające do zwiększenia zainteresowania 
mieszkańców korzystaniem z transportu publicznego. Wskazała na konieczność 
zwiększenia częstotliwości kursowania autobusów, czy szybkość dojazdu do miejsca 
docelowego. Zauważyła, że w przedłożonym planie założono również, iż w wariancie 
rozwojowym transportu publicznego, popyt na transport publiczny wzrośnie                   
o 11 %. Zapytała, czy nie można by podjąć działań zmierzających do wzrostu popytu? 
 
Radny Pan Robert Kultys – ponownie zabierając głos, powiedział: „Jeżeli Miasto ma się 
rozwijać jako duży ośrodek aglomeracyjny, to powinno mieć koncepcję współpracy z gminami 
sąsiednimi. Jeżeli chcemy współpracować z gminami i budować zintegrowany system 
transportu, musimy brać pod uwagę powiązania z transportem gminnym, a tym samym mieć 
koncepcję budowy dworca przesiadkowego. Niepokoi fakt, że Miasto nie podejmuje działań                    
w kierunku przygotowania terenu pod budowę dworca przesiadkowego, czyli centrum 
komunikacyjnego. Pierwszym sposobem jest pozyskanie tych terenów. Uważam, że zachęcanie 
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prywatnych inwestorów do zakupu terenu jest błędem. Lepszym rozwiązaniem byłoby 
pozyskanie tych terenów przez Miasto. W uzasadnieniu do projektu uchwały jest zapis, że 
Miasto podpisało porozumienia dotyczące powierzenia zadania organizacji publicznego 
transportu zbiorowego z Gminą Krasne, Świlcza i Tyczyn. Jak wygląda sytuacja odnośnie 
pozostałych gmin? Czy nie należało poczynić większych starań, by inne gminy również 
podpisały porozumienia?” 
 
Radny Pan Witold Walawender – wyraził pozytywną opinię odnośnie umieszczenia 
w planie rozwoju publicznego transportu zbiorowego rozwiązań dotyczących 
kompleksowej polityki rowerowej dla Miasta Rzeszowa.  
 
Pan Marcin Gromadzki – właściciel firmy Public Transport Consulting – odnosząc 
się do powyższych wypowiedzi, powiedział: „Ustawa o publicznym transporcie 
zbiorowym wprost wskazuje, jakie zapisy powinny znaleźć się w planie, a jakich być nie 
powinno. Plan, zgodnie z ustawą może regulować wyłącznie połączenia, dla których Miasto 
Rzeszów jest organizatorem. Odnośnie wariantowania pod kątem finansowania unijnego, 
zwracałem uwagę na 3 plany: pierwszy, który był wymagany w poprzedniej perspektywie, 
drugi – wymagany przepisami ustawy o publicznym transporcie zbiorowym i plan 
zrównoważonej mobilności miejskiej, który będzie wymagany prawdopodobnie w kolejnej 
perspektywie. Odnośnie uwzględnienia w korekcie planu rozwiązań układów 
komunikacyjnych, zapisanych w Wieloletniej Prognozie Finansowej – to jest plan rozwoju 
transportu publicznego, czyli kierunku i zasad kształtowania oferty przewozowej transportu 
publicznego i w żaden sposób nie uwzględnia planów inwestycji drogowych. Przedstawiony 
plan zakłada, że cała sieć komunikacyjna zostanie poddana optymalizacji, rezygnując                              
z układania rozkładów jazdy dla poszczególnych linii. Założenia planu przewidują, że wydatki 
na transport publiczny pozostaną na obecnym poziomie, z niewielkim wzrostem. Tylko 
metodami zmiany oferty przewozowej i proaktywnej polityki taryfowej doprowadzimy do 
wzrostu popytu. Przedstawiony plan nie przesądza o realizacji inwestycji w określonym 
kształcie”. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił o ocenę 
sytuacji dotyczącej przyszłości Międzygminnej Komunikacji Samochodowej.  
 
Pan Marcin Gromadzki – właściciel firmy Public Transport Consulting – 
powiedział: „Dobrym rozwiązaniem była restrukturyzacja publicznego transportu 
publicznego w Rzeszowie i realizacja modelu zakładającego oddzielenie działalności 
organizatora przejazdów od przewoźnika. Funkcjonuje Zarząd Transportu Miejskiego i na 
zlecenie ZTM–u jeden operator – MPK. Po 2017 roku sytuacja MKS–u będzie niepewna. 
Gdyby nawet gminy opracowały własny plan transportowy, bez zgody Miasta nie mogą 
wprowadzić komunikacji gminnej do Miasta. Obecnie na obszarze gmin wchodzących w skład 
związku komunalnego nie ma żadnej linii, która nie obejmuje Rzeszowa”. 
 
Radny Pan Konrad Fijołek – zapytał, czy 11 % wzrost popytu na transport publiczny 
będzie się wiązał ze wzrostem kosztów? Poprosił o opinię dotyczącą układu linii 
komunikacyjnych w mieście.  
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Pan Marcin Gromadzki – właściciel firmy Public Transport Consulting – wyjaśnił: 
„Wzrost kosztów jest realny, chociażby ze względu na modernizację transportu publicznego. 
Modyfikacja taryfy i rozkładu jazdy pozwoli częściowo zrekompensować wzrost kosztów, który 
nastąpi z tytułu poprawy jakości obsługi komunikacyjnej. Nasza propozycja dotyczącą 
optymalizacji sieci komunikacyjnej, w dużej mierze nawiązuje do obecnie funkcjonującego 
układu linii komunikacyjnych. Rewolucja w tej materii mogłaby doprowadzić do utraty części 
klientów. W Rzeszowie największym problemem jest to, iż mimo starań przewoźnika, autobusy 
kursują niepunktualnie, ze względu na korki. Zaproponowane przez Państwa buspasy, 
narzędzia ITS, czy inne sposoby uprzywilejowania transportu publicznego to w świetle 
doświadczeń Unii Europejskiej jedyny, słuszny kierunek”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 
transportu zbiorowego na lata 2014 – 2020 dla Miasta Rzeszowa i gmin ościennych, 
które zawarły z Gminą Miasto Rzeszów porozumienia w zakresie organizacji 
transportu publicznego” została przyjęta 17 głosami „za”, przy 2 głosach 
wstrzymujących.  
 
Ad. 8.  
 
Pan Michał Dobrowolski – z Agencji Reklamowej CzART i Pan Adam Paluch –                    
z Instytutu Badawczego IPC – przedstawili Aktualizację Strategii Marki Rzeszowa 
oraz Programu Promocji Miasta Rzeszowa na lata 2014 – 2020. Materiał stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu.  
 
Radny Pan Konrad Fijołek – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Prezentacja 
pokazała, że warto było parę lat temu zacząć promować Miasto hasłem „Rzeszów – Stolica 
Innowacji”. Zgłaszając kolejne pomysły należy mieć na uwadze, że musi być to spójne. Jeżeli 
mamy się wyróżniać poprzez wyszczególnione w raporcie submarki, to należy tego 
przestrzegać.  W kolejnych latach wdrażania hasła należy położyć większy nacisk na kierowanie 
przekazu promocyjnego do poszczególnych grup, z założeniem, jaki skutek chcemy osiągnąć                   
w poszczególnych grupach. Dobrze, że w prezentacji pokazano również badania socjologiczne. 
Na kolejne tego typu badania powinniśmy przeznaczyć więcej środków finansowych                                
i zwiększyć grupę respondentów. W działaniach innowacyjnych powinniśmy się skupić na                
tzw. złotym trójkącie rozwoju, tj. współpracy samorządu, sektora prywatnego oraz ośrodków 
naukowych. Przypomnę, że w poprzedniej kadencji Rada Miasta nawiązała ścisłą współpracę     
z Doliną Lotniczą, chociażby poprzez wspólną organizację targów. Ważne jest również, że jeżeli 
chcemy być centrum biznesu innowacyjnego to informacja gospodarcza ze strony samorządu 
musi być także na wyższym poziomie. Jednym z elementów, które powinny być wpisane do 
strategii to ciągłe szkolenie osób z administracji, odpowiedzialnych za promocję czy informację 
gospodarczą. Głównym elementem, który należy wykreować w najbliższym czasie jest produkt 
turystyczny. W poprzedniej strategii rekomendowano odejście od turystyki, ale działania w tym 
kierunku były prowadzone. Poprawiła się baza lokalowa, hotelowa, konferencyjna. W niedługim 
czasie powstanie Centrum Konferencyjno – Wystawiennicze. Moglibyśmy zacząć organizować 
targi lotnicze, włącznie z pokazami Air – Show”. 
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Radna Pani Marta Niewczas – wyrażając opinię w sprawie, powiedziała: „Przez 
ostatnie 5 lat nie zrealizowaliśmy strategii nawet w 30 %. Niestety, nie ma na ten cel środków 
finansowych, ani planów dotyczących ich przeznaczenia. W Rzeszowie brakuje produktu 
turystycznego i nie zrobiliśmy zbyt wiele, by przyciągnąć uwagę turystów, czy inwestorów                    
z Europy. Nie wykorzystaliśmy potencjału studentów. Co zrobiliśmy dla Doliny Lotniczej? Od 
5 lat zwracam się z wnioskiem, by w Rzeszowie powstała szkoła publiczna, w której zajęcia 
prowadzone byłyby w języku angielskim. Nie funkcjonuje również w wystarczającym stopniu 
informacja turystyczna. Od kilku lat zwracam się z prośbą, by na przystankach umieszczono 
w języku angielskim informacje dotyczące przyjazdów i odjazdów autobusów. Brak również                    
w języku angielskim informacji dotyczących atrakcji turystycznych. Ponadto 2 lata temu 
przeznaczyliśmy 30 000 zł na szlaki turystyczne. Były plany, że co roku będą powstawały nowe 
szlaki, jednak ich nie utworzono. Dlaczego przekazujemy niewielkie środki na turystykę? 
Nasuwa się pytanie, czy mamy środki na realizację przedstawionej strategii?”. 
 
Radny Pan Robert Kultys – powiedział: „Hasło – stolica innowacji oznacza, że należy być 
miastem bardziej nowoczesnym niż inne. Pod względem inwestycji jesteśmy na pewno miastem 
bardziej nowoczesnym niż kilka lat temu. Inwestycje, które niewątpliwie można uznać za 
innowacyjne to Dolina Lotnicza i okrągła kładka dla pieszych. Mam wątpliwości, czy to 
wystarczy, by nazywać się stolicą innowacji. Wszystkie przedstawione pozytywne argumenty 
nie są przekonujące, by stwierdzić, że Rzeszów jest stolicą innowacji. Kilka lat temu mówiłem, 
że potrzebna jest w Rzeszowie budowa architektonicznych ikon, jakimi mogły być Muzeum 
Dobranocek, czy nowy budynek Urzędu Miasta. Dobrym hasłem promującym Rzeszów, byłoby 
– Miasto nowocześniejsze niż inne”.  
 
Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – poinformował, że w dniu 
dzisiejszym w konferencji poświęconej innowacjom w turystyce w ramach V Forum 
Innowacji wzięło udział około 1000 osób.  
 
Radny Pan Waldemar Szumny – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Uważam, że 
hasło – „Rzeszów – Stolica Innowacji” powinno pozostać bez zmian. Po paru latach jego 
funkcjonowania, każdy może stwierdzić, w jakim zakresie wprowadzone innowacje 
odzwierciedlają treść hasła. Odnośnie wypowiedzi radnej Pani Marty Niewczas, uważam, że 
w porównaniu do innych miast, ulice w Rzeszowie są dobrze oznakowane. Odnośnie 
prezentacji, moją uwagę zwróciły następujące zagadnienia: próby utworzenia centrum badań 
nad Polonią, czy stwierdzenie, że wnioski z badań dotyczyły programu języka francuskiego 
Mały Ambasador. Uważam również, że w przyszłości należałoby zwiększyć skalę 
przeprowadzonych badań. Od kilku lat obok hasła głównego pojawiały się również tzw. hasła 
poboczne np. „Rzeszów – celny wybór”, „Rzeszów – nowy wymiar miasta”, „Rzeszów – miasto 
inteligentnych specjalizacji”, czy „Rzeszów – tutaj marzenia traktujemy poważnie”. Promując 
markę powinniśmy jednak konsekwentnie podkreślać hasło główne. Na uwagę zasługuje 
również przedstawiony system identyfikacji wizualnej; dobrym rozwiązaniem jest jednolity 
element graficzny”. 
 
Radny Pan Witold Walawender – stwierdził, że na uwagę zasługuje fakt, iż                                 
w większym stopniu, w porównaniu do poprzedniej strategii, skupiono się na 
promocji Miasta poprzez sport i kulturę.  
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Radny Pan Jacek Kiczek – powiedział: „Jeżeli napływ nowych inwestycji, traktujemy jako 
strategiczny cel promocji, to w opracowaniu brak ukierunkowania np. na inwestycje ze 
wschodu. W strategii należałoby również wyszczególnić naukę języków obcych w szkołach                      
i przedszkolach, co za kilka lat przełoży się na potencjał rozwojowy Miasta”. 
 
Radna Pani Marta Niewczas – ponownie zabierając głos, powiedziała: „Powinniśmy 
zainwestować w produkt turystyczny, jakim mogłaby być budowa centrum symulatorów lotów, 
jako centrum szkoleniowego”.  
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – wyrażając opinię, powiedział: „Postrzegam stolicę 
innowacji, jako katalizator do naszych działań na przyszłość. Takie działania jak: system 
komunikacyjny i program transportowy, centrum kształcenia zawodowego w zakresie 
lotnictwa, wewnętrzne węzły komunikacyjne, rozwój systemu ścieżek rowerowych, można 
postrzegać, jako innowacyjne”. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zaproponował, aby 
kompetentne osoby dokonały analizy zgłoszonych uwag i uwzględniły je                                    
w ewentualnej modyfikacji strategii. Dodał, że jest przeciwnikiem hasła: „Rzeszów – 
Stolica Innowacji”, jednak nie widzi potrzeby jego zmiany. Zauważył, że 
prezentowany materiał uwzględnia wnioski, zgłoszone do poprzedniej strategii marki 
Rzeszowa.  
 
Radny Pan Wiesław Buż – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „W prezentowanej 
strategii zapisano ważne stwierdzenie: „Nie odrywać się od rzeczywistości”. Musimy zwrócić 
uwagę, jakie są nasze cele i możliwości, a w tym materiale jest to ujęte. Należy realizować 
kierunki wskazane w strategii i dopasowywać je do mieszkańców i możliwości. Innowacja to 
dążenie do nowoczesności i Miasto w znacznym stopniu realizuje to hasło. Strategia jest 
przygotowana w profesjonalny sposób i należy realizować zawarte w niej cele”.  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – powiedział: 
„Strategia przyjęta w 2008 r. również została opracowana na podstawie badań. Założenia                     
w niej zawarte zostały w dużym stopniu zrealizowane. Niektóre zgłoszone uwagi zasługują na 
uwzględnienie”. 
 
Ad. 9. 
 
Pani Edyta Dołęgowska – ekspert Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej – 
przedstawiła prezentację dotyczącą modelu nieodpłatnego poradnictwa prawnego                   
i obywatelskiego. Prezentacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
Ad. 11. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych                       
w Rzeszowie przy ul. Potokowej (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXXV/4/2014 stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
w Rzeszowie przy ul. Potokowej została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 12.  

 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych                 
w Rzeszowie przy ul. Wandy Tarnowskiej (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXXV/5/2014 stanowi załącznik nr 20 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 

 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 
w Rzeszowie przy ul. Wandy Tarnowskiej została przyjęta jednogłośnie                            
(14 głosami „za”). 
 
Ad. 13.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej                              
w Rzeszowie przy ul. Potockiego (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
przedstawiony na druku nr LXXV/6/2014 stanowi załącznik nr 21 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 

 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
w Rzeszowie przy ul. Potockiego została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie 
wstrzymującym.  
  
Ad. 14.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej                               
w Tajęcinie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku                        
nr LXXV/7/2014 stanowi załącznik nr 22 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 

 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
w Tajęcinie została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 
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Ad. 14 a.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej                               
w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 23 do 
protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 

 
 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
Ad. 15.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 24 do protokołu).  
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– wyjaśnił: „Przedmiotem uchwały jest nieruchomość położona przy ul. Targowej, gdzie 
znajdują się dwa lokale. Jeden lokal jest własnością Gminy Miasta Rzeszów, zaś drugi jest 
własnością Województwa Podkarpackiego. W wyniku rozmów przeprowadzonych pomiędzy 
Prezydentem Miasta a Marszałkiem Województwa zaproponowano, by zamienić 
nieruchomości, czyli w zamian za lokal, który stanowi 2/3 budynku przy ul. Targowej, parking 
przy ul. Szpitalnej stałby się własnością województwa”. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zapytała, czy Marszałek Województwa planuje 
budowę parkingu na tym terenie? 
  
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział 
twierdząco.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: „Jestem 
przeciwny podjęciu niniejszej uchwały. Mamy w planach budowę Urzędu Miasta,                                   
a przyjmujemy budynek, który wymaga kapitalnego remontu. Tego typu zamiana jest 
nieuzasadniona”. 
 
Radny Pan Konrad Fijołek – powiedział, że należy wykorzystać okazję do zamiany 
nieruchomości, celem poprawy warunków pracy urzędników i dla lepszej obsługi 
mieszkańców.  
 
Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – zabierając głos w dyskusji, 
powiedział: „Obecnie Urząd Miasta zlokalizowany jest w kilku budynkach, w większości                  
w zabytkowych kamienicach, w których nie ma możliwości dokonania przebudowy czy 
modernizacji. Miasto ponosi duże koszty wynajmu niektórych nieruchomości. Budynek 
wymaga remontu, jednak kilka lat może funkcjonować, przy niewielkim wkładzie finansowym. 
Perspektywa budowy budynku Urzędu Miasta jest odległa, również ze względu na niektóre 
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decyzje Rady Miasta. Budynek, który otrzymalibyśmy w wyniku zamiany, ma bardzo dobrą 
lokalizację, dobry dojazd komunikacją miejską, a także parkingi po drugiej stronie ulicy”. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – zapytała, czy w umowie zamiany będzie zapis 
wskazujący na konieczność budowy parkingu ogólnodostępnego przy szpitalu? 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział 
twierdząco.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał, czy Miasto 
podtrzymuje plany dotyczące budowy budynku Urzędu Miasta?  
 
Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – odpowiedział twierdząco.  
 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została 
przyjęta 13 głosami „za”, przy 2 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 16.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości (projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 25 do protokołu).  
  
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– wyjaśnił: „Na końcu działki znajduje się przepompownia ścieków. Właściciele oddają swoje 
nieruchomości na rzecz gminy i na oddanych nieruchomościach chcą ustanowić służebność, 
ponieważ do tej przepompowni będzie prowadziła droga publiczna. Działki zostaną nabyte na 
rzecz gminy za 50 % wartości”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości została 
przyjęta jednogłośnie (14 głosami „za”). 
 
Ad. 17. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy                                              
ul. Broniewskiego w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z  uzasadnieniem, stanowi 
załącznik nr 26 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
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Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy                        
ul. Broniewskiego w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 17 a. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Władysława 
Stanio w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik                 
nr 27 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy                        
ul. Władysława Stanio w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 
 
 
Ad. 17 b. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych przy ul. Kotuli                      
w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 28 do 
protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych przy                        
ul. Kotuli w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 17 c. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych przy ul. Lwowskiej                               
w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 29 do 
protokołu).  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał, czy wyrażenie 
zgody na wydzierżawienie nieruchomości nie jest przedwczesne, ze względu na brak 
na tym terenie obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego? 
 
Radny Pan Robert Kultys – powiedział, że według jego wiedzy jest przygotowana 
koncepcja dotycząca budowy w tym miejscu hali targowej. 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– zwrócił uwagę, że wydzierżawienie nieruchomości nastąpi w drodze przetargu, 
dlatego warunki przetargu zostaną określone przez Miasto.  
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Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych przy                      
ul. Lwowskiej w Rzeszowie została przyjęta 10 głosami „za”, przy 3 głosach 
przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących.  
 
Ad. 17 d.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 
nieoznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 30 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 
nieoznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy została 
przyjęta 12 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych. 
 
Ad. 17 g. 
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony                            
i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy (projekt uchwały, wraz                       
z  uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 31 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 
oznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy została przyjęta 
jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
Ad. 18.  
 
Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 
drogowego (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku                                          
nr LXXV/3/2014 stanowi załącznik nr 32 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 

 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie 

pasa drogowego została przyjęta jednogłośnie (14 głosami „za”). 
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Ad. 22.  
         
Radny Pan Jacek Kiczek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXV/2/2014 stanowi 
załącznik nr 33 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta 13 głosami „za”, przy 
1 głosie wstrzymującym.  
 
Ad. 21.  
 
Radny Pan Jacek Kiczek - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt 
uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku nr LXXV/1/2014 stanowi 
załącznik nr 34 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta 14 głosami „za”, przy 
1 głosie wstrzymującym.  
 
Ad. 17 e. 
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy Urzędu 
Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
realizacji projektu pn. „Poprawa jakości powietrza w Rzeszowie poprzez ograniczenie emisji 
niskie etap II” w ramach Programu Priorytetowego Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej „Poprawa jakości powietrza Część 2) KAWKA – 
Likwidacja niskiej emisji wspierająca wzrost efektywności energetycznej i rozwój 
rozproszonych odnawialnych źródeł energii” (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 
stanowi załącznik nr 35 do protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Poprawa 
jakości powietrza w Rzeszowie poprzez ograniczenie emisji niskie etap II” w ramach 
Programu Priorytetowego Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska                            
i Gospodarki Wodnej „Poprawa jakości powietrza Część 2) KAWKA – Likwidacja 
niskiej emisji wspierająca wzrost efektywności energetycznej i rozwój rozproszonych 
odnawialnych źródeł energii” została przyjęta jednogłośnie (14 głosami „za”). 
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Ad. 17 f.  
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydział u Pozyskiwania Funduszy Urzędu 
Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
realizacji projektu pn: „Rozbudowa sieci kanalizacyjnej i wodociągowej dla Miasta Rzeszowa 
– część III” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata              
2007 – 2013, działanie 1.1 Gospodarka wodno – ściekowa w aglomeracjach poniżej                                          
15 tyś RLM (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 36 do 
protokołu).  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Rozbudowa 
sieci kanalizacyjnej i wodociągowej dla Miasta Rzeszowa – część III” w ramach 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2007 – 2013, działanie                                     
1.1 Gospodarka wodno – ściekowa w aglomeracjach poniżej 15 tyś RLM została 
przyjęta jednogłośnie (14 głosami „za”). 
 
Ad. 19.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił o zgłaszanie 
kandydatów do składu Kapituły ds. honorowych wyróżnień. Poinformował, że 
zgodnie z zapisami uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr LXXIV/1354/2014 z dnia                 
29 kwietnia 2014 r. w sprawie nadawania honorowych wyróżnień Miasta Rzeszowa – 
w skład Kapituły wchodzi również Przewodniczący Rady Miasta, jako jej 
przewodniczący.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zgłosił kandydaturę radnego Pana Jerzego Cyprysia.  
 
Radny Pan Witold Walawender – zgłosił kandydaturę radnej Pani Beaty Ratajczak.  
 
Radny Pan Wiesław Buż – zgłosił kandydaturę radnego Pana Mirosława Kwaśniaka.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił 
proponowany skład Kapituły ds. honorowych wyróżnień: 
- Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa Pan Andrzej Dec, 
- Radny Pan Jerzy Cypryś, 
- Radna Pani Beata Ratajczak , 
- Radny Pan Mirosław Kwaśniak.  
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
 Zaproponowany skład Kapituły ds. honorowych wyróżnień został przyjęty 
jednogłośnie (15 głosami „za”). 
 
 
 



21 
 

Ad. 20.  
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
zgodnie z zapisem w projekcie uchwały, skład osobowy Komisji Promocji                                     
i Współpracy z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa uzupełnia się o Radnego Pana 
Waldemara Wywrockiego (projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji Promocji i Współpracy z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa, 
przedstawiony na druku nr LXXV/11/2014 stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Promocji                      
i Współpracy z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa została przyjęta jednogłośnie                 
(13 głosami „za”). 
 
Ad. 23.  
 
Radny Pan Waldemar Szumny – złożył pisemnie interpelację o treści: 
 

„Na prośbę Przewodniczącego Rady Osiedla składam interpelację dotyczącą 
przeznaczenia kwoty około 250 tys. zł na zadanie dotyczące „osuszania” budynku Szkoły 
Podstawowej Nr 1 w Rzeszowie – wykonanie izolacji zabezpieczającej przed zwilgoceniem. 
Proszę o przedstawienie harmonogramu planowanych działań w tym zakresie”.  
 
Radni pp. Marek Strączek, Roman Jakim, Jadwiga Stręk, Jerzy Cypryś, Jacek Kiczek  
– złożyli pisemnie zapytanie dotyczące informacji o Pomniku Czynu 
Rewolucyjnego, zawartej w wydanej ulotce. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – złożył pisemnie wniosek o treści: 
 

„Wnoszę o przystąpienie do opracowania dokumentacji i realizacji budowy odcinka 
drogi miejskiej (3KDD), ujętej w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego                      
Nr 86/16/2004 w cz. 42 M do WV. Droga jest niezbędna i potrzebna do skomunikowania tej 
części osiedla z infrastrukturą miejską. Droga usprawni dostęp do obiektów szkolnych                               
i sportowych oraz obiektów usługowych i handlowych.  
 Proszę o pozytywne załatwienie wniosku w roku 2014”. 
 
Radny Pan Witold Walawender – złożył pisemnie interpelacje o treści: 
 

1. „W imieniu mieszkańców Osiedla Gen. Władysława Andersa serdecznie proszę 
o realizację projektu boisk sportowych tj. piłka nożna, koszykówka, piłka 
siatkowa i inne, przy Szkole Podstawowej Nr 8 przy ul. Rudnickiego. Informuję 
również, iż ww. projekt inwestycji jest już gotowy do wglądu i realizacji. 

2. W imieniu mieszkańców i uczniów ZSKU przy ul. Sucharskiego w Rzeszowie, 
serdecznie proszę o realizację i budowę boiska wielofunkcyjnego. Nadmieniam 
również, że ZSKU przy ul. Sucharskiego ma dostępny teren na powstanie boiska 
wielofunkcyjnego. 
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3. Czy jest możliwość budowy drugiego wyjazdu z hali Podpromie na                               
ul. Szopena?” 

 
Radny Pan Jacek Kiczek – złożył ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o podjęcie działań zmierzających do wykonania remontu parkingu przy 
przychodni na ul. Warzywnej”. 
 
Radny Pan Kazimierz Myrda – złożył ustnie interpelację o treści: 
 
 „Proszę o przeprowadzenie inwentaryzacji oświetlenia na osiedlu Budziwój                                     
i zainstalowanie doświetleń, w szczególności ulic Studzianki, Porąbki, Senatorskiej                                    
i Herbowej”.  
 
Radny Pan Kazimierz Myrda – złożył ustnie interpelację o treści: 
 
 „W nawiązaniu do wniosku Nr LXVIII/5/2014 złożonego na sesji Rady Miasta odbytej 
w dniu 28 stycznia 2014 r., proszę o ponowne przeanalizowanie kwestii dotyczącej obniżenia 
stawek za umieszczenie reklam w pasie drogowym”. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa Pan Andrzej Dec – złożył ustnie 
interpelację o treści: 
 

„Proszę o remont ul. Dojazd Staroniwa oraz remont drogi i wykonanie chodników na 
odcinku ul. Chłopickiego, pomiędzy dwoma rampami”. 
 
Radna Pani Jadwiga Stręk – złożyła ustnie interpelację o treści: 
 

„Proszę o wykonanie nasadzeń roślin na skarpie przy kościele Św. Józefa na Osiedlu 
Staromieście”. 
 
Radny Pan Marcin Deręgowski – złożył ustnie interpelację o treści: 
 
 „Proszę o zarezerwowanie środków w budżecie na wykonanie parkingu przy                          
ul. Lenartowicza (w miejscu wyburzonej pizzerii)”. 
 
Ad. 24.  
 
Radni otrzymali sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres 
od 17 kwietnia do 15 maja 2014 r. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 38 do 
protokołu).  
 
Na LXXV sesji odbytej w dniu 27 maja 2014 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 
następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr LXXV/1356/2014 - zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 
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2. Uchwała Nr LXXV/1357/2014 - w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2014 r. 

3. Uchwała Nr LXXV/1358/2014 - w sprawie wyrażenia zgody na wystawienie 
weksla własnego „in blanco” z deklaracją wekslową. 

4. Uchwała Nr LXXV/1359/2014 - w sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonego 
rozwoju publicznego transportu zbiorowego na lata 2014 – 2020 dla Miasta 
Rzeszowa i gmin ościennych, które zawarły z Gminą Miasto Rzeszów 
porozumienia w zakresie organizacji transportu publicznego”. 

5. Uchwała Nr LXXV/1360/2014 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Potokowej. 

6. Uchwała Nr LXXV/1361/2014 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Wandy Tarnowskiej. 

7. Uchwała Nr LXXV/1362/2014 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Potockiego. 

8. Uchwała Nr LXXV/1363/2014 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Tajęcinie. 

9. Uchwała Nr LXXV/1364/2014 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Rzeszowie. 

10. Uchwała Nr LXXV/1365/2014 - w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości. 

11. Uchwała Nr LXXV/1366/2014 – w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości. 

12. Uchwała Nr LXXV/1367/2014 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Broniewskiego w Rzeszowie. 

13. Uchwała Nr LXXV/1368/2014 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Władysława Stanio w Rzeszowie. 

14. Uchwała Nr LXXV/1369/2014 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych przy ul. Kotuli w Rzeszowie. 

15. Uchwała Nr LXXV/1370/2014 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych przy ul. Lwowskiej w Rzeszowie. 

16. Uchwała Nr LXXV/1371/2014 – w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy najmu na czas nieoznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy. 

17. Uchwała Nr LXXV/1372/2014 – w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy najmu na czas oznaczony i odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy. 

18. Uchwała Nr LXXV/1373/2014 – zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

19. Uchwała Nr LXXV/1374/2014 – w sprawie rozpatrzenia skargi. 
20. Uchwała Nr LXXV/1375/2014 – w sprawie rozpatrzenia skargi. 
21. Uchwała Nr LXXV/1376/2014 – w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 

pn. „Poprawa jakości powietrza w Rzeszowie poprzez ograniczenie emisji niskie etap 
II” w ramach Programu Priorytetowego Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej „Poprawa jakości powietrza Część 2) KAWKA – 
Likwidacja niskiej emisji wspierająca wzrost efektywności energetycznej i rozwój 
rozproszonych odnawialnych źródeł energii”. 
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22. Uchwała Nr LXXV/1377/2014 - w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 
pn: „Rozbudowa sieci kanalizacyjnej i wodociągowej dla Miasta Rzeszowa – część III” 
w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata               
2007 – 2013, działanie 1.1 Gospodarka wodno – ściekowa w aglomeracjach 
poniżej 15 tyś RLM. 

23. Uchwała LXXV/1378/2014 - w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Promocji i Współpracy z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa. 

 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku                                      
z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia LXXV sesji Rady 
Miasta Rzeszowa. 
 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 15.20. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała:  
 
Marta Perlak                                
                                                                                            Przewodniczący  
                                                                                      Rady Miasta Rzeszowa 
 
                                                                                               Andrzej Dec 
 
       Dyrektor  
Biura Rady Miasta  
 
Mirosław Kubiak 
 
 
 
 
 


